
Wij luisteren naar u
Laten we er samen voor gaan in 2024!
De voorbije maanden luisterden we naar de wensen van onze inwoners. We 
hebben post gevat in Oud-Heverlee, Blanden, Haasrode en Sint-Joris Weert om 
het met u te hebben over uw vragen en bezorgd-
heden. Het werd ons duidelijk dat u zich zorgen 
maakt over de zone 30, de auto-onvriendelijkheid 
van onze gemeente, het verlies van landelijke 
karakter, de verdichting zonder afbakening van de 
dorpskernen, het gebrek aan openbaar vervoer, het 
gebrek aan fietsenstallingen … 
Bedankt voor uw feedback. We gaan ermee aan 
de slag!

We blijven actief! 
Nieuwsgierig naar onze standpunten?
Tijdens de vergaderingen van de gemeenteraad vragen we de coalitie keer op 
keer naar het hoe en waarom van hun beslissingen. Verder geven we signalen 
over wat onze inwoners belangrijk vinden. Wilt u daarover meer weten? Volg 
ons op Facebook en neem een kijkje op onze website. U leest er meer over 
onze interventies.

Beste inwoner

U leest regelmatig onze standpunten in 
onze huis-aan-huisbladen. Misschien 
volgde u wel eens een gemeenteraad, 
fysiek of digitaal via de computer. 
Twijfel er niet aan: we zijn bekommerd 
om onze gemeente. Als N-VA-afdeling 
blijven we onze bestaansreden trouw. 
We moeten fi er zijn op wie we zijn en 
wat we te bieden hebben. We moeten 
onze identiteit niet verdedigen, maar 
uitdragen.

N-VA Oud-Heverlee gaat voor een lan-
delijke, eco-realistische gemeente waar 
het voor iedereen goed is om te wonen, 
te fi etsen, te wandelen en te rijden.

Maggy Steeno 
Voorzitter

Sociale woningen garanderen recht op wonen voor iedereen 
Tijdens de coronaperiode hebben velen kunnen vaststellen dat dichtbij familie en 
vrienden wonen belangrijker is dan dichtbij het werk wonen. Daarom vinden we het 
belangrijk dat iedereen die hier ooit gewoond hee� , de kans krijgt om hier opnieuw te 
komen wonen. 

Op de toewijzingsraad voor sociale woningen werd het voorstel van de minister op aan-
geven van de stad Leuven klakkeloos aanvaard. Nochtans was het toen mogelijk om aan-
passingen aan te brengen. Dat gebeurde helaas niet. Daardoor luidt het betreffende 
criterium voor de toekenning van een sociale woning dat de persoon de afgelopen tien 
jaar, waarvan vijf jaar onafgebroken, in de gemeente moet gewoond hebben.  

We hadden een meer kritische blik van onze schepen verwacht.

Wat met de dienstverlening voor 
inwoners die minder mobiel zijn? 
Door besparingen van de banken verdwijnen geldautomaten uit ons 
straatbeeld. De N-VA vindt dat geen goede zaak en diende via 
Kamerleden Yngvild Ingels en Sander Loones een federaal wetsvoor-
stel in om oplossingen te vinden. De Vivaldi-meerderheid stemde 
het voorstel weg.

Ook op de gemeenteraad heb-
ben we het probleem van de 
verminderde dienstverlening 
aangekaart. Het aantal rode 
brievenbussen is verminderd, de 
bankautomaten worden in vraag 
gesteld, straten worden herin-
gericht voor fietsers ... Maar 
wat met mensen die minder 
mobiel zijn? Men wil de auto uit 
onze straten verbannen, maar 
het openbaar vervoer is onder-
maats. We vroegen tijdens de 
gemeenteraad om in overleg te gaan met de banken om geldautomaten 
te garanderen. Dienstverlening is een topprioriteit!

Hoe sociaal is ons 
gemeentebeleid? 
De Vlaamse Regering legt op het vlak van 
tewerkstelling van mensen met een beperking 
een streefcijfer van 2 procent op. Dus vroegen 
we hoe het zit in onze gemeente? De bevoegde 
schepen liet op de gemeenteraad weten dat 
men bij de selectie en aanwerving niet vraagt 
naar het statuut van de sollicitant. 

Volgens de 
schepen is het 
vragen naar 
het statuut van 
de sollicitant 
een inbreuk 
op de privacy. 
Nochtans stelt 
uitgerekend 
de groene 
minister Petra De Sutter voor om vacatures 
uit te schrijven die enkel toegankelijk zijn voor 
mensen met beperking. Zij gaat voor positieve 
discriminatie. Oud-Heverlee duidelijk niet.

Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams viceminister-president 
Ben Weyts

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

U houdt van een heerlijk en uitgebreid ontbijt, maar u hee�  geen zin om daarvoor 
vroeg op te staan en naar de bakker te gaan? N-VA Oud-Heverlee biedt u de 
mogelijkheid om op zondag 9 juli onbezorgd en in uw pyjama te genieten van 
een lekker en aan huis geleverd ontbijt.

Geniet van een rijkelijk gevulde ontbijtmand naar keuze:
• Standaard ontbijtmand: 17 euro per persoon
• Luxe ontbijtmand: 23 euro per persoon
• Kinderontbijt: 10 euro per kind

De inhoud van de ontbijtmanden vindt u op oud-heverlee.n-va.be/agenda/ontbijtmand. 
We leveren de ontbijtmanden aan huis tussen 8 en 10 uur (in de fusiegemeente Oud-Heverlee).

Bestel voor 30 juni via marleen.molenberghs@n-va.be. Noteer je naam, adres, telefoonnum-
mer en het gewenste aantal ontbijtmanden per type. Uw bestelling is pas defi nitief na betaling 
van het totale bedrag op BE35 7360 7235 9337 met vermelding “ontbijt” en uw naam.

Zondag 
9 juli

Vier de Vlaamse feestdag met een heerlijk ontbijt!

We leveren de ontbijtmanden aan huis tussen 8 en 10 uur (in de fusiegemeente Oud-Heverlee).

mer en het gewenste aantal ontbijtmanden per type. Uw bestelling is pas defi nitief na betaling 

Een hart voor iedereen

Fractievoorzitter Francis Van Biesbroeck aan het woord
“Ik woon en werk al meer dan veertig jaar in onze mooie landelijke gemeente. Uiteraard staan we open voor verandering en evolueren we mee met 
de nieuwe inzichten rond mobiliteit en bouwvormen. Toch moeten we niet afstappen van onze eigenheid. We blijven liefst een gemeente waar het 
goed is om te wonen. Er is geen noodzaak om ons aan centrumsteden te spiegelen. Daarvoor is trouwens geen draagvlak bij onze inwoners.”goed is om te wonen. Er is geen noodzaak om ons aan centrumsteden te spiegelen. Daarvoor is trouwens geen draagvlak bij onze inwoners.”

Want dat moeten we als partij doen en blijven doen: 

écht luisteren naar onze inwoners. En dat doen we!”

oud-heverlee@n-va.be

Oud-Heverlee
N-VA Oud-Heverleewww.n-va.be/oud-heverleeoud-heverlee@n-va.be
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Het stort van Canivet. Wat met ons grondwater?

De N-VA ondervraagt de bevoegde minister
Milieuvervuiling, opwarming van de aarde, gezondheid … Het zijn actuele thema’s die ons allen bezighouden. In onze gemeente 
bevindt zich naast de E40 het stort van Canivet. Dat bevat onder andere radioactief afval dat gestort werd na de sluiting van een 
Brussels bedrijf dat ziekenhuismateriaal produceerde. De N-VA stelde herhaaldelijk vragen over het stort. De eerste parlemen-
taire vragen dateren van 1985 en werden gesteld door Luk Vanhorenbeek. Nadien volgden nog zes parlementaire vragen over de 
problematiek. In juni 1987 werd het stort gesloten en bedekt met een dikke kleilaag. Maar is daarmee alles opgelost?

De N-VA blijft zich zorgen maken over het stort. Daarom zetten 
we dat thema regelmatig op de agenda van de gemeenteraad. 
Vlaams Parlementslid Arnout Coel stelde op 5 mei nog enkele 
parlementaire vragen. Het thema is te belangrijk om niet aan te 
kaarten en om u niet over te informeren. We geven hieronder 
letterlijk het betoog van Arnout Coel weer.

Het Stort Canivet in Haasrode (Oud-Heverlee) werd in de jaren 
’80 van de vorige eeuw gebruikt voor het storten van zowel 
huishoudelijk afval, als voor afbraakmateriaal afkomstig van 
bedrijfsgebouwen in Brussel waar radium geconditioneerd werd. 
In 1987 werd het volgestort en afgedekt, teneinde dienst te kun-
nen doen als graasweide.

In de jaren na de sluiting gebeurde er op bepaalde tijdstippen 
nog analyses naar mogelijke radioactiviteit en aanwezigheid van 
zware metalen in de bodem en het grondwater. Zo bleek uit een 
oriënterend bodemonderzoek van VITO van 2001 dat er voor 
meerdere parameters ernstige aanwijzingen zijn dat de histori-
sche verontreiniging een ernstige bedreiging vormt en dat er bij-

gevolg ook een beschrijvend bodemonderzoek (BBO) zal moeten 
plaatsvinden. In opdracht van de eigenaar van de stortplaats is 
er een studiebureau belast met de opmaak van het BBO.

Daarnaast is het de vraag of het grondwater al dan niet gecon-
tamineerd is met radioactieve stoffen. De Watergroep geeft aan 
dat ze het dossier van nabij opvolgt door regelmatig metingen te 
doen in de peilputten vlakbij het stort en aan de waterwinning 
aan Abdij van ’t Park te Leuven. Dat water wordt op zijn beurt 
in het waterproductiecentrum HAC in Haasrode behandeld, 
waardoor De Watergroep ten allen tijde de kwaliteit van het 
drinkwater zou moeten kunnen garanderen. 

Uit een studie van de Vlaamse Milieumaatschappij die midden 
2022 werd uitgebracht, bleek er echter dat er in één grondwa-
terwinning bestemd voor de productie van drinkwater, ‘WPC 
HAC/Batterij 2 Abdij Park’, de PFAS-20-toetsingswaarde van 
100 nanogram/liter overschreden werd. Daarbij wordt in eerste 
instantie gekeken naar de iets verderop gelegen Canivet stort-
plaats als voornaamste verontreinigingsbron. 

IK HEB DE VOLGENDE VRAGEN VOOR DE MINISTER:

1     Wat is de stand van zaken van het beschrijvend bodemonderzoek? 
Heeft OVAM de resultaten hiervan reeds kunnen bemachtigen? Zo ja, 
wat zijn daarbij de voornaamste conclusies m.b.t. de aanwezigheid 
van zware metalen en de potentiële risico’s voor de volksgezond-
heid? Zo neen, wanneer schat de minister in dat OVAM over de 
resultaten zal kunnen beschikken? 

2     Kan de minister formeel bevestigen dat de PFAS-verontreiniging 
aan de grondwaterwinning voor drinkwater ‘WPC HAC/Batterij 2 
Abdij Park’ afkomstig is van het stort Canivet? Maakt het onderzoek 
naar PFAS-verontreiniging ook deel uit van het bredere beschrijvend 
bodemonderzoek?

3    Is de minister in overleg met De Watergroep over de mogelijke 
gevolgen van de PFAS-verontreiniging op de drinkwaterkwaliteit 
in Leuven en omgeving?

4    Zal de stortplaats gesaneerd worden indien blijkt dat de ze een 
gevaar vormt voor de volksgezondheid? 
Welke stappen kan de minister hierin onder-
nemen? Op welke termijn is dit mogelijk?

We verwachten een antwoord van de minister 
voor 5 juni. We houden u verder op de hoogte.

Arnout Coel

Voetwegen en buurtwegen: een blijvend probleem
Hoe aanpakken en oplossen? 
De buurtwegen in onze gemeente krijgen niet de aandacht die ze verdienen. Bij het toekennen van bouwvergunningen wordt 
bijvoorbeeld amper rekening gehouden met de buurtwegen die op de o�  ciële kaarten staan. In Oud-Heverlee kan alles. Er is 
nauwelijks controle. Nochtans beweert de bevoegde schepen dat de gemeente alle buurtwegen onderhoudt.

Buurtwegen en voetwegen waren vroeger heel belangrijk omdat men 
heel wat kilometers te voet moest afleggen. Maar vandaag hebben 
heel wat van die wegen geen functie meer. Toch werd er nog geen 
enkele procedure opgestart om een buurtweg af te schaffen. Het 
bestuur beweert dat er een onderhoudsplan is voor alle buurtwegen. 
Maar sommige officiële buurtwegen kent men blijkbaar niet. Waar is 
de logica? We vroegen de bevoegde schepen naar het onderhoud van 
het smokkelwegje in de Dalemstraat (aan het kapelletje). Want zoals 
nog andere buurtwegen is die helaas niet toegankelijk. Die weg was 
tijdens de oorlog de verbindingsweg naar Bierbeek en staat duidelijk 
aangegeven op de officiële kaarten. Maar erfgoed is voor de huidige 
coalitie helaas geen aandachtspunt.

We hebben nood aan een degelijk en doordacht beleid rond buurtwegen.

Toon respect en we zorgen samen voor een leefbare gemeente
We wensen u alvast een fi jne zomer en als u gaat wandelen in onze mooie natuur: neem niet enkel de herinneringen mee, 

maar ook uw afval. Op die manier werken we samen aan een mooie gemeente!

Veiligheid Mobiliteit

Natuur

Hoe zit het met de Weertse dreef? 

Ons voorstel om de Weertse dreef het statuut van woon-werkstraat te 
geven (dus beperkt toegankelijk) vindt nog steeds geen gehoor. Een 
pertinente vraag van N-VA Oud-Heverlee, zeker wanneer de slagader 
van onze gemeente - de Maurits Noëstraat- afgesloten wordt voor 
toekomstige wegwerkzaamheden. 

(Hoe lang) wonen we 
nog in een landelijke 
gemeente? 
Op de gemeenteraad werd een plan voor zone 
30 goedgekeurd. Een zone 30 en een aangepast 
en veilig voetpad is belangrijk in elke school-
omgeving. Helaas ontbreekt dat laatste nog op 
enkele plaatsen. Denken we bijvoorbeeld aan de 
Lijsterstraat en de Verbindingsstraat. 

Een zone 30 wijst ook op een dorpskern. Die 
dorpskernen wil men volop verdichten, eventueel 
zelfs met hoogbouw. Maar de dorpskernen werden 
niet afgebakend. Dus de doodlopende straten met 
het statuut van zone 30 zouden wel eens volge-
bouwd kunnen worden. Willen wij dat?

Ja aan helder en zuiver water, 
neen aan algen
Het Zoet Water is een pareltje in onze gemeente. Die site ver-
dient alle aandacht. Er is niet alleen een belangrijke biotoop, 
maar het hee�  ook een recreatieve functie. Met de zomer in 
aantocht is het belangrijk om stil te staan bij een steeds terug-
kerend probleem: algen.

Zodra het warm wordt verschijnt de groene sliert op vijvers: al-
gen. Die ontstaan door de warmte en door een gebrek aan zuur-
stof in het water. In het verleden werden gerstbalen geplaatst 
en vestigden we onze hoop op vissen die de bodem omwoelen. 
Maar telkens was het resultaat van korte duur.

Tijdens de vorige legislatuur probeerden we het probleem pre-
ventief aan te pakken. Om algenvorming te voorkomen voerden 
we werken uit zodat er geen afvalwater meer in de vijvers te-
rechtkomt, alleen nog het water van de Leibeek. Verder kunnen 
fonteinen ervoor zorgen dat er meer zuurstof in het water komt. 
En ze geven de site extra uitstraling. Ideaal toch?

Elk kakje in een zakje 
Oud-Heverlee is een mooie gemeente met heel veel groen. Dankzij de pandemie hebben veel wandelaars heel wat mooie plekken 
ontdekt. Daarom vraagt N-VA Oud-Heverlee om op strategische plaatsen speciale vuilbakjes te voorzien voor de hondenpoepzakjes.

Als fi etsen zo belangrijk is, waar blijven dan de fi etsrekken? 
De huidige coalitie wil de auto bannen en de � ets en het openbaar vervoer promoten. Maar als � etsen zo belangrijk is, waar blij-
ven dan de � etsrekken? In Oud-Heverlee is helaas veel te weinig plaats om onze � etsen veilig en comfortabel te stallen. 

N-VA Oud-Heverlee vraagt dat op alle belangrijke plaatsen 
fietsenrekken geplaatst worden. We denken daarbij aan het 
kerkhof, de kerk, de ontmoetingscentra, de sportvelden … 
We vroegen op de gemeenteraad om in elke dorpskern, aan 
het recreatiepark en aan de tennisvelden een fietsenparking te 
voorzien. Het antwoord was kort: die fietsenparkings komen 
er, die zijn opgenomen in de masterplannen. 

Het is jammer en ongelooflijk dat dit niet op korte tijd opge-
lost kan worden. Of moet er weer een studiebureau aangesteld 
worden? Waar is het gezond verstand?

De N-VA vraagt naar veilige en comfortabele 
fi etsrekken. Dat kan toch niet moeilijk zijn?

Rattenprobleem: is het 
werkelijk ieder voor zich? 
Reeds enkele jaren klagen inwoners over ratten in hun tuin. 
We vermoeden dat het ondeskundig composteren daarvan 
een mogelijke oorzaak is. Sommige gemeenten doen daarom 
een beroep op een rattenvanger. De N-VA vroeg naar het 
plan van aanpak van de bevoegde schepen. Maar hier is het 
motto blijkbaar ‘ieder voor zich’.

De schepen zegt 
dat inwoners die 
problemen hebben 
een e-mail moeten 
sturen. Maar 
hij zegt ook dat 
ratten alleen een 
probleem vormen 
als ze op openbare 
plaatsen zitten. 
Een rat in een 
privé tuin is het probleem van de bewoner. Er is helaas geen 
sprake van solidariteit om dat probleem aan te pakken.

www.n-va.be/oud-heverleeoud-heverlee@n-va.be
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